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                                                                   ZAPYTANIE 

 

Dotyczy: doprowadzenia sieci o wysokich parametrach do budynków przy  

ul. Żeromskiego 73 A, B i C w Gliwicach.  

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

z informacji przekazywanych przez członków Górniczej Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Sośnica” wynika, iż ich Spółdzielnia od wielu lat zabiega o doprowadzenie sieci o wysokich 

parametrach do budynków przy ul. Żeromskiego 73 A, B i C w Gliwicach. Tego typu sieć 

umożliwiłaby Spółdzielni budowę własnego wymiennika ciepła, co uniezależniłoby ich od 

dostawcy ciepła i znacznie zmniejszyłoby koszty dostarczenia ciepła do ich zasobów. Na dzień 

dzisiejszy stawki za podgrzanie wody wynoszą 41,05 zł za m3. W przypadku zabudowy 

wymiennikowni i przejęcia przez Spółdzielnię dystrybucji ciepła, koszt podgrzania wody mógłby 

wynosić ok. 21,00 zł za 1m3. Spółdzielnia posiada zarezerwowane środki finansowe na zabudowę 

wymiennika w w/w lokalizacji. PEC - Gliwice Sp. z o.o. w korespondencji deklarowało zamiar 

wykonania inwestycji w 2019 r. następnie w 2020 r., potem w 2021 r., a teraz jest mowa o tym, że 

nie wcześniej niż w 2023 r.  

W związku z powyższym, zwracamy się z prośbą o podjęcie działań mających na celu 

skuteczne rozwiązanie problemu, mając na uwadze mieszkańców GSS „Sośnica”, a także  

o udzielenie informacji: z czego wynikają ciągłe przesunięcia wspomnianej inwestycji? 

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Radni Rady Miasta Gliwice 

 

Łukasz Chmielewski  

Ryszard Buczek  

Gabriel Bodzioch 


